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Сопровождение к десятинам
An accompaniment to tithes:

Закон свободы
Law of Liberty

Так говорите и так поступайте, как имеющие быть судимы по закону свободы (Иак.2:12).

So speak and so do as those who will be judged by the law of liberty. (James 2:12).

Все мы, независимо от нашего духовного возраста; наших духовных степеней и рангов; нашего призвания и, размахa нашего служения – обязаны будем дать Богу отчёт, по закону свободы.

All of us, regardless of our spiritual age; our spiritual levels and ranks; our calling and the size of our service – are called to give account to God according to the law of liberty.

Церкви Божией, следует раз и навсегда усвоить, что Библейское понятие закон свободы – резко отличается, от религиозных форм законничества и вседозволенности.

The Church of God should once and for all grasp that the Biblical understanding of the law of liberty – radically differs from religious forms of legalism and permissiveness.

Писание, определяет смысл слова «свободы», всегда в сочетании со словом «закон». А, сочетание термина «закона», со словом «свобода» - имеет в виду Закон Божий.

Scripture defines the meaning of the word “liberty” always in union with the word “law”. And the combination of terms “law” with the word “liberty” – means the Law of God.

Именно в этом и заключается разница, между определением и понятием слова «свобода», в свете Священного Писания, от слова «свобода», в свете кромешной тьмы философских и религиозных крайностей, законничества и вседозволенности.

In this is the difference between the definition and understanding of the word “liberty” in the light of Holy Scripture from the word “liberty” in the light of pitch darkness of philosophical and religious extremes, legalism, and permissiveness.

Возникает вопрос, как совместить не совместимое, закон и свободу?

A question arises – how do we combine the incompatible? Law and liberty?

Исходя из Писания, фраза «закон свободы», обуславливается – как свобода от власти греха или, свобода от власти денег, которые являются корнем всех зол.

According to Scripture, the phrase “law of liberty” is yielded – as liberty from the authority of sin or liberty from the authority of money, which is the root of all evil.

А также в добровольной зависимости и послушании праведности, выраженной в послушании, как определённому лицу, поставленному Богом над нами, так и определённому образу учения, которое представляет это лицо.

As well as voluntary dependence and obedience to righteousness expressed in obedience to a specific person established by God over us, as well as a specific teaching which this person represents.

Чтобы почтить закон свободы, у нас есть только одно право – это право, на зависимость, от закона свободы.

To honor the law of liberty, we have only one right – this right is to our dependance on the law of liberty.

Почтение закона свободы – это добровольное приношение Богу самих себя, в сочетании с нашими десятинами. Такое приношение – является подрезывание корня всех зол, и выражением любви Богу и Его слову.

The honor of the law of liberty – is the voluntary offering of ourselves to God in combination with our tithes. Such an offering is cutting the root of all evil, and an expression of love for God and His word.

Итак, стойте в свободе, которую даровал нам Христос, и не подвергайтесь опять игу рабства (Гал.5:1).

Stand fast therefore in the liberty by which Christ has made us free, and do not be entangled again with a yoke of bondage. (Galatians 5:1).
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